
Zápis ze 4. zasedání školské rady při Katolické základní 

škole v Uherském Brodě ze dne 1.11.2017 

 
Přítomni:   P. Mgr Josef Pelc, Mgr. Ivo Ertl, Mgr. Miriam Bartošová, Mgr. Markéta Mentzlová,      
                    Mgr. Andrea Kapsová, Alena Mahdalová 
 
Omluveni: Mgr. Michal Rob 
 
 
Program: 
 
1) Všichni přítomní členové ŠR jednomyslně schválili výroční zprávu s drobnými připomínkami             
    (zpřehlednit některé položky příjmů a výdajů školy) 
 
2) Byla řešena otázka případného zaměstnání člověka AO, který by měl na starosti pomoc církevním     
    školám s dotačními tituly. 
 
3) Přestavba školy na Jirchářské ulici – podaný projekt se vyhodnocuje, výsledek by mohl být znám do  
    konce kalendářního roku 2017. 
 
4) Průběžné hodnocení supervize panem Hubatkou: 
    - supervize proběhla v září – prohlídka školy, schůzka s učiteli, byly vytyčeny oblasti, na které se    
     škola zaměří: 
a) zlatá pravidla školy 
b) systém řízení školy 
c) oblast lidských zdrojů 
d) nastavení coachingu ke zlepšení vztahů mezi učiteli 
e) zaměřit se na aktivity, které povedou ke zlepšení klimatu ve škole 
f) každý měsíc se škola zaměří na jedno konkrétní pravidlo – ad a) 
 
5) Zhodnocení osobnostní výchovy: 1 hod etické výchovy -  má třídní učitel 
                         1 hod občanská výchova a výchova ke zdraví 
    Přednáška v rámci etické výchovy paní Gregůrkovou se setkaly s velmi pozitivním ohlasem. 
 
6) Alternativní styly výchovy – Hejného metoda pokračuje jen částečně – v 1. , 2., 4. a 5. ročníku jsou    
    ponechány pouze prvky, nová pí učitelka ve 3. třídě se s touto metodou teprve seznamuje. 
7) Diskuse o možnostech financování navýšení mezd zaměstnanců církevních škol  
 
 
 
Zapsala: Alena Mahdalová 
 


